
 
 
 

FRÅGA (S) – Filial Bollnäs folkhögskola 

På senaste sammanträdet med kultur och kompetensnämnden (KKN) fick vi information om förslag på 
nedläggning av folkhögskolefilialen i Söderhamn. Detta på grund av ”pendlingsavstånd till Bollnäs och 
något sviktande söktryck på allmän kurs”. 
 
Tydligen ska detta nu gå snabbt och ingenting ska göras för att kunna bibehålla den viktiga 
folkhögskolan, istället ska den bara läggas ner och eleverna ska tvingas pendla till Bollnäs folkhögskola. 
 
Min fråga till ordförande KKN Frida Stål är: 
 

1. Tänker du undersöka möjligheterna för att kunna behålla den viktiga folkhögskolan i 
Söderhamn? 

 

Marie-Louise Dangardt, S 
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